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Nr OR-BR.0002.18.2016 

PROTOKOL Nr XVIII/2016 

z osiemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 17 marca 2016 r. w godzinach 15,00 - 15,45 

w Urzfdzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podjfte na sesji: 

1. Uchwala Nr 1221XVIIl/2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2016 rok Nr J031XV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

2. Uchwala Nr 1231XVIII/2016 w sprawie zmian w Wielo1etniej Prognozie Finansowej . 

3. Uchwala Nr 1241XVIIII2016 w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Osrodka 

Pomocy Spolecznej w Kozieglowach. 

4. Uchwala Nr 1251XVIII/2016 w sprawie przYJ((cla programu opieki nad zwierz((tami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<\.t na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy . 

5. Uchwala Nr 126 IXVIIII2016 w sprawie w sprawie sprzedazy nieruchomosci. 

Uchwaly stanowi<\. zal<\.czniki nr 1 - 5 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 15 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<\.ca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 

Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slc<czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<\.k 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 

Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierownicy referat6w Urz((du GiM Kozieglowy, 

Przewodnicz<\.cy Samorz<\.du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyjl<cie protokolu z poprzedniej sesj i. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podjl<cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2016 r. 

5. Podjl<cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podjl<cie llchwaly w sprawie llchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy 

Spolecznej w Kozieglowach. 

7. Podjl<cie uchwaly w sprawie przyjl<cia programu opieki nad zwierzl<tami bezdornnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<tt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

8. Podjl<cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil<dzysesyj nym. 
10. Informacja Przewodnicz<tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil<dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakonczenie obrad 18 Sesji. 
Porz<tdek obrad sesji stanowi zal<tcznik nr 6 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

sesji, powitala przybylych na sesjl< na sesjl< radnych, zaproszonych go sci oraz wszystkich 
zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi<t zal<tczniki nr 7,8 do protokoru. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urzl<dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania sil< z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokoru z siedemnastej sesji, 
kt6ra odbyla si« w dniu 25 luty 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyjl<ty zostal przyjl<ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl< Uchwal i Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pani Graryna Sitek 
2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pani Jadwiga Balinska 

. . 
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Ad. pkt 4 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Grniny i Miasta Kozieglowy na rok 2016 ( zall\.cznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 122IXVIIII2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103IXV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj,<ta 15 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zall\.cznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 123XVlIl/2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj,<ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach ( zall\.cznik nr 11 do 

protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1241XV 1II/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Osrodka 

Pomocy Spolecznej w Kozieglowach zostala przyj,<ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt7 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w spraWle prZYJ'<Cla programu 
opieki nad zwierz,<tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzl\.t na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy (zall\.cznik nr 12 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 125IXVIIII2016 w sprawie przyj,<cia programu opieki nad zwierz,<tarni 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzl\.t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
zostala przyj,<ta 15 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad.pkt8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedazy 

nieruchomosci ( zal~cznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 126IXVIIII2016 w sprawie sprzedazy nieruchomosci zostala przyjc<ta 15 

glosami "za" Qednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Bunnistrz Pan Jacek Slc<czka poinformowal , ze Gmina i Miasto Kozieglowy od kilku 

lat z dobrym rezultatem realizuje wymianc< partnersk~ z miastem Vatra Dornei w Rumunii. 
W dniach 15-20 lutego 2016 r. odbyla sic< w Vatra Dornei robocza wizyta 10-osobowej 
delegacji z Gminy i Miasta Kozieg!owy. Jej celem by!o podpisanie dokumentow 

niezbc<dnych do zlozenia wniosku do Polskiej Narodowej Agencji w ramach programu 
ERASMUS +.W ramach tygodniowego pobytu odbyly sic< spotkania robocze dotycz~ce 

analizy potrzeb w kontekscie celow projektu ERASMUS. RownoczeSnie strona rumuilska 
umozliwila polskiej delegacji poznanie atrakcji turystycznych i dorobku kulturalnego 
najblizszej okolicy Vatra Dornei oraz perspektyw wspolpracy w innych obszarach. Cele 
wizyty zostaly zrealizowane. Aktualnie przygotowywany jest wniosek aplikacyjny. W lipcu 

br. Zespol Kozieglowy bc<dzie goscil na festiwalu w Rumunii , natorniast w miesi~cu sierpniu 
br., w ramach rewizyty Zespol z Rumunii bc<dzie goscil w Kozieglowach podczas festiwalu 

"Kozieglowy i Okolice". 

Burmistrz Pan Jacek Slc<czka przedstawili prezentacjc< multimedialn~ z wizyty w Vatra 
Dornei. 

Nast@nie Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

mic<dzysesyjnym : 

- na wst@ie podzi«kowal Radzie za podj«te w dniu dzisiejszym uchwaly, ktore pozwol~ na 
realizacj« zadait przez Urz~d Gminy i Miasta Kozieglowy orazjednostki organizacyjne; 

- w marcu konczy si« okres zebran sprawozdawczo-wyborczych jednostek asp, na kt6rych 
analizowane s~ rowniez zadania , zglaszane s~ uwagi i spostrzezenia. W dniu wczorajszym na 
Komisji Rozwoju Spolecznego poruszano rowniez tematyk« zwi1\Zan~ z funkcjonowaniem 

jednostek asp. Jak co roku duza ilosc wyjazdow dotyczy pozarow ugorow i nieuzytkow. 
W roku ubieglym % wszystkich zdarzen stanowily wyjazdy do takich pozarow. Apelowal 
o akcj« profilaktyczn~ i prewencjc< ,by tego rodzaju zdarzen bylo jak najrnniej; 

- w Referacie Inwestycyjnym i w Sekretariacie Urz«du GiM Kozieglowy dost«pna jest 
poprawiona koncepcja budowy drogi 789 i 791 , ktora zostala przyj«ta wraz z naszymi 
wnioskami . W dniu dzisiejszym odbylo si« spotkanie na temat regulacji stanu prawnego -
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nieodplatne przekazanie gruntu pod drogi Gniazd6w-Kozieglowy Rynek i ul. Swi~tokrzyska. 
Deptak Kozieglowy-Gniazd6w w wi~kszosci znajduje si~ na gruntach prywatnych. Regulacja 

stanu prawnego jest bardzo waznym elementem, chcemy budowae drogi na wlasnych 
gruntach, by uniknl\.e problem6w. lnwestycje nalezy rozpoczynae od regulacji stanu 

prawnego. Od kilku miesi~cy wsp61pracujemy z samorzl\.dem wojew6dztwa sll\.skiego 
w zakresie przebudowy dr6g , a dzisiejsze spotkanie potwierdzilo, ze jest wiele trudnych 
temat6w zwil\.Zanych ze sprawami wlasnosciowymi. Wsp61pracujemy r6wniez z samorzl\.dem 
powiatu odnosnie wsp61finansowania zadail. na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy, ale 
wystl\.Pily rozbieZnosci w zakresie wykonania zadail. Samorzl\.d GiM Kozieglowy nie uchyla 
si~ od finansowania, ale chcemy bye partnerem w rozmowach i ustalaniu zadail.. Narzucanie 
woli przez samorZl\.d powiatu jest niewlasciwe, stl\.d wsp6lnie z Panil\. Przewodniczl\.cl\. Rady 
GiM wnioskujl\. 0 spotkanie z Zarzl\.dem Powiatu i radnyrni powiatowymi i wsp61ne 
orn6wienie realizacji zadail. Chcemy wsp61finansowae wykonanie drogi Kuznica Nowa

Mokrzesz oraz wykonanie chodnik6w w Piilczycach i w Winownie. Zainteresowane strony -
Powiat i Gmina powinny wsp61nie ulo:1:ye plan zadail do wykonania na pewien czasookres 
i w6wczas wsp61fmansowae ustalone zadania; 

- na Komisji Rozwoju Spolecznego rozpoznawano r6wniez temat przygotowania do roku 

szkolnego 2016/2017, do maja nale:1:y przygotowae arkusze organizacyjne. Dzieci 6 letnie 
majl\. prawo zostae w przedszkolu. Na terenie GiM jest 21 dzieci odroczonych , sl\. planowane 
dwa oddzialy klasy pierwszej : w Kozieglowach i w Piilczycach. Rozwazana jest mozliwose 
utworzenia oddzialu integracyjnego w szkole , by zapewnie edukacj~ dzieciom 
z niepelnosprawnosciami. Wraz z Komisjl\. Rozwoju Spolecznego, radami pedagogicznymi 
i srodowiskami lokalnymi b~dl\. podejrnowane dzialania, by wybrae jak najlepsze rozwil\.Zanie 

system owe; 

- zlozono wniosek na solary dla 500 gospodarstw , zadanie rozpocznie si~ we wrzeSniu br., 

a zakoilczy we wrzeSniu 2017 r. Na fotowoltaik~ zlozonych jest 80 wniosk6w 
zainteresowanych mieszkailc6w, a przyznane Sl\. 93 instalacje. Od 1 lipca br. rna wejse nowa 
ustawa; 

- na dzien dzisiejszy nie rna informacji 0 realizacji wniosk6w w zakresie wyposazenia 
Przedszkola w Kozieglowach. W zwi<tZku z tym na najblizszl\. sesj~ zostanl\. zaproponowane 
zmiany w budzecie, by ze srodk6w wlasnych wyposazye Przedszkole, a p6iniej nastl\.Pi 
refundacja; 

- w maju br. planowany jest rozruch technologiczny nowo wybudowanej oczyszczalni 
sciek6w w Kozieglowach. Rozpocznie si~ po oddaniu do uzytku drogi dojazdowej do 
oczyszczalni, na kt6rej budow~ ogloszono juz przetarg. Dop6ki nie zostanie wybudowana 

kanalizacja, oczyszczalnia b\edzie dzialae w oparciu 0 dowozone scieki, kt6rych metr 
sZeScienny ustalono na 8 zl. Odbylo si\e spotkanie z przewoznikami, kt6rzy sl\. zainteresowani 
dostawl\. sciek6w. Zesp61 Uslug Komunalnych w Kozieglowach przej<v od gminy 
oczyszczalni~ na zasadzie uzyczenia i b~dzie nil\. zarzl\.dzal ; 
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- Gmina i Miasto Kozieg/owy jest przygotowana do przyjmowania z dniem 1.04.br. 
wniosk6w 500+. Zmiana Statutu GMOPS podejmowana w dniu dzisiejszym pozwoli na 
realizacj« tych zadaiJ. . Wychodzltc naprzeciw oczekiwaniom mieszkaiJ.c6w w pierwszym 
okresie przyjmowania wniosk6w tj. od 1.04. do 15.04. wyd/uzono godziny pracy GMOPS -

od 7,00 do 18,00.Drnki wniosk6w slt dost«pne w GMOPS i na stronie intemetowej; 

Ad. pkt 10 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna K%dziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 25 luty 2016 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzltdku obrad biezltcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady na dzieil9 marca br. i na dzien dzisiejszy, 

praca nad materia/ami sesyjnymi 
Do Rady Gminy i Miasta wp/ynC(lo pismo Slltskiego ZarZltdu Melioracji i Urzlldzen 
Wodnych w Katowicach 0 rozwa:i:enie mozliwosci wsp6/finansowania prac utrzymaniowych 
(konserwacyjnych) ciek6w, rzek objC(tych obszarem dzialania Gminy. 

Przewodniczltca Rady poinformowa/a, ze w dniu dzisiejszym z Powiatu dostarczono 
porozumienie 0 realizacji jednego chodnika , bez ustalonych dr6g. Porozumienie to ma bye 
podpisane do dnia 23.03.br. Zadania ustalane byly wsp61nie ,a obecnie Starostwo wycofuje 

siC( z przyj«tych ustaleil. W zwi~ku z tym nale:i:y spotkac siC( z przedstawicielami Starostwa, 
by ostatecznie ustalie zakres wsp6/pracy w realizacji zadaiJ.. Zaproponowa/a, by takie 
spotkanie odbylo si« w dniu 23.03.br. w Urz«dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 0 godz. 13,00. 
Prosiia, by radni Rady GiM Kozieg/owy przybyli na godz. 12,00. 

Ad. pkt 11 

Radni nie zg/aszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 12 

Wolnych wniosk6w nie by/o. 

Ad. pkt 13 

Wobec wyczerpama porzlldku obrad, Przewodniczllca Rady Pani Joanna 
K%dziejczyk zamkn«ia obrady osiemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi«kujllc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzia/ w sesji. 
Na tym obrady osiemnastej Sesji zakoilczono. 

Protok61 SPorzlldzila: 
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